

As of October 1, 2025, Mattawa's recycling program will be managed by Circular Materials, a national not-for-profit organization that is committed to building an efficient and effective recycling system in Ontario.

## Benefits of recycling carts

- Recycling carts with lids fully closed help **minimize litter** and reduce odour and pest issues.
- Increased storage** capacity between collections allows for more space for your recyclables.
- Collection systems with recycling carts create a **safer working environment** for workers and reduce the risk of injury and accidents.

## Questions?

 1-888-796-4352

 c29recycling@gflenv.com

 gflenv.com/canada-recycles

## FAQs

### How should I set out my cart for collection?

- Set your recycling cart so that the wheels are away from the curb (towards your home, and the lid opens to the street).
- Place recycling and garbage carts at least 3 feet in front of or beside fences or vehicles.
- Place your cart on a flat surface clear of any snow and ice.

### What if I have excess recyclables that will not fit into the cart?

- If your recyclables don't fit, save them for your next collection day.

### Can I request a second cart?

- If you need a second recycling cart, you can request one from GFL for purchase.



## Say hello to your new recycling cart

Starting in October recycling will be even more convenient with a new recycling cart in Mattawa.



Learn more:  
[circularmaterials.ca/mattawa](http://circularmaterials.ca/mattawa)

À compter du 1<sup>er</sup> octobre, le programme de recyclage de Mattawa sera géré par Circular Materials, un organisme national sans but lucratif qui s'engage à mettre en place un système de recyclage efficace et efficient en Ontario.

## Avantages des bacs de recyclage

- Les bacs de recyclage doté d'un couvercle permettant de **réduire les déchets sauvages**, les odeurs et les problèmes liés aux organismes nuisibles.
- La **plus grande capacité de stockage** offre davantage d'espace pour vos matières recyclables entre les collectes.
- Les systèmes de collecte avec bacs de recyclage créent un **environnement de travail plus sûr** pour les employés et réduisent les risques d'accidents et de blessures.

## Des questions?

 1-888-796-4352

 c29recycling@gflenv.com

 gflenv.com/canada-recycles

## FAQs

### Comment dois-je préparer mon bac pour la collecte?

- Placez votre bac de recyclage de manière à ce que les roues soient éloignées du trottoir (vers votre maison et l'ouverture du couvercle vers la rue).
- Placez les bacs de recyclage et les bacs à ordures à au moins un mètre devant ou à côté des clôtures ou des véhicules.
- Placez votre bac sur une surface plane, non recouverte de neige et de glace.

### Que faire si j'ai trop de matières recyclables qui ne rentrent pas dans le bac?

- Si vos matières recyclables ne rentrent pas, conservez-les pour le prochain jour de collecte.

### Puis-je demander un deuxième bac?

- Si vous avez besoin d'un deuxième bac de recyclage, vous pouvez en acheter un auprès de GFL.



# Voici votre nouveau bac de recyclage

À compter d'octobre 2025, le recyclage sera encore plus facile à Mattawa grâce à un nouveau bac de recyclage.



Pour en savoir plus :  
[circularmaterials.ca/mattawa](http://circularmaterials.ca/mattawa)